



場外出價

欲透過傳真、電郵或電話方式參與競投的人士請注意以下事項

若閣下有意透過傳真作出競投：

請把場外出價表格傳真至 +852.2525.0598 。

若閣下有意透過電郵作出競投：

請於2026年1月20日 (星期二) 香港時間晚上9時前把場外出價表格電郵至info@ackerasia.com 。

在發送傳真或電郵前，請確保閣下已填妥場外出價表格上各項的所需資料。

請勿郵遞閣下的場外出價表格。

若閣下有意透過電話作出競投：

請於香港時間星期一至星期五上午10時至下午6時致電我們的香港辦事處 +852.2525.0538 或紐約辦事處 +1.212.787.1700 以出價。請閣下在致電時準備好出價以及信用卡。

若閣下有意在進行拍賣時透過電話作出競投：

我們只接受已預約的電話競投。請於2026年1月20日(星期二)香港時間晚上9時前把場外出價表格傳真至+852.2525.0598。請於場外出價表格的上方註明「電話」二字，並註明閣下希望參與競投時所選用的語言。

有關電話競投的限制：

- 電話競投只是出於好意提供，Acker Merrall & Condit (Asia) Ltd 並不保證能夠成功聯絡上電話競投者。
- 如有可能，電話競投者應盡可能留下一個「緊急競投價」，以應付電話無法接通的情況。
- 參與所有競投的人士 必須附上信用卡號碼、到期日及簽署。



ABSENTEE BIDS

For those who wish to bid by fax, e-mail, or phone:

If you wish to bid via fax:

Please fax your bids to +852.2525.0598.

If you wish to bid via e-mail:

Please e-mail your bids to info@ackerasia.com prior to 9:00pm Hong Kong time on Tue., Jan. 20th, 2026.

Be sure to include all information required on the Absentee Bid Form in your transmission.

DO NOT SEND YOUR BIDS BY REGULAR MAIL.

If you wish to phone in your bids:

Please contact our office between the hours of 9:00am and 6:00pm Hong Kong time, Monday through Friday, at +852.2525.0538 (Hong Kong) or +1.212.787.1700 (New York) and ask to place some bids. Please have your bids ready, as well as a credit card.

If you wish to bid by phone during the auction:

Phone bids will be accepted on an appointment basis only. Please fax your Absentee Bid Form to +852.2525.0598 by 9:00pm Hong Kong time on Tue., Jan. 20th, 2026. Please print the word TELEPHONE at the top of your Absentee Bid Form and all LANGUAGES in which you wish to bid.

Restrictions regarding phone bidding:

- Phone bidding is offered as a courtesy, and no guarantee of successfully contacting the phone bidder is made by Acker Merrill & Condit (Asia) Ltd.
- When possible, phone bidders are urged to leave “emergency bids” in the event phone contact cannot be established.
- All bids must be accompanied by a credit card number, expiration date and signature.

